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Süleyman Soylu’nun Silivri’deki mahalle muhtarlarıyla gerçekleştirdiği toplantıda 

yaptığı açıklamalar 

“7 bin yıllık tarihi geçmişi ile birçok kadim medeniyete ev sahipliği yapmış ve üzerinde bir 

tek hoşgörü ikliminin yaşandığı Silivri ilçemizde, kasabamızda zatıalinizi misafir etmekten 

duyduğum bahtiyarlığı paylaşıyor, Silivri’mize bir kez daha hoş geldiniz, şerefler verdiniz 

diyorum. Sizler yurdun dört bir yanında muhtarlarımızla bir araya gelerek şehirlerin, kentlerin 

dertlerini dinliyor, gecenizi gündüzünüze katarak çalışıyorsunuz. 2019 seçimlerinden önce 

seçim kampanyamıza destek vermek için ilçemize geldiğinizde düzenlediğimiz mitingde; 

ruhunda makam, mevki, koltuk olmayan, vatan, millet, devlet, bayrak ve ezan olan Cumhur 

İttifakının adayı olarak, Cumhurbaşkanımız Sayın Recep Tayyip Erdoğan’ın ve Genel 

Başkanımız Sayın Devlet Bahçeli’nin omuzlarıma yüklediği yükün ne kadar ağır olduğunu 

bilmekle birlikte, bu yükü taşıyacak güçte, kararlılıkta ve azimde olduğumu ifade etmiş ve 

Cumhur İttifakını özümsemiş bir kardeşiniz olarak bu seçimi kazanacağımızı söylemiştim. 

Zatıalinizin seçim sürecinde destekleri de çok büyük oldu. Seçimden sonraki ziyaretinizde 

muhtarlarımızla gerçekleştirdiğimiz toplantının ardından bizim dertlerimizin, taleplerimizin 

hepsini bir yıl gibi kısa bir sürede tamamlandığını görmek bizi ayrıca mutlu ediyor. Bu 

nedenle ben Silivri’de yaşayan bütün hemşehrilerim ve bütün muhtarlarım adına size teşekkür 

etmek, şükranlarımı sunmak istiyorum. Göreve geldiğimiz ilk günden itibaren Cenab-ı 

Allah’ın da izni ile biz; merkezi idarenin ya da yerel idarenin görevi demeden, hükümetimiz 

ile birlikte Silivri Belediyesi olarak eğitimden sağlığa, spordan sanata birçok hizmeti yerine 

getiriyoruz. Bu noktada İstanbul Valimiz Sayın Ali Yerlikaya’ya da teşekkür etmek istiyorum. 

Ne zaman muhtarlarımızla ya da belediye olarak kapısını çalsak o kapının her zaman 

Silivri’ye açık olduğunu görüyoruz. Ben bir kez daha hem hükümetimize hem de zatıalinize 

uyumlu ve çözüm odaklı çalışmalarınız için teşekkür ediyorum.” 


